
 

«ГОЛОВНЕ 

ЗАВДАННЯ - 

ВИКОНАТИ СВОЇ 

ОБІЦЯНКИ…» 
На виборах Шубківського 

сільського голови перемогу здобула 
Валентина ОСІПЧУК - людина добре 
знана в усіх шести селах, що входять 
до складу сільради. Адже впродовж 
чотирьох останніх років вона 
працювала секретарем сільської 
ради. Що планує зробити тепер уже 
як сільський голова, аби в селах 
відбувалися зміни на краще? Про це 
розмова із нашим кореспондентом. 

г- Валентино Іванівно, Вам не до-
ведеться починати, як-то кажуть, "з 
чистого аркуша", з ознайомлення й 
вивчення стану справ на місцях. Ви, 
впевнений, чудово, знаєте всі пробле-
ми й "вузькі місця". То ж якими будуть 
Ваші найперші кроки в ранзі 
сільського голови? 

— Першочерговим своїм завданням 
бачу налагодження тісних контактів з ке-
рівниками підприємств та організацій, що 
розташовані на території сільради. Це, 
зокрема, обласна державна сільськогос-
подарська дослідна станція, державне 
сільськогосподарське підприємство 
"Шубківське", науково-проектно-техно-
логічний центр "Рівнеоблдержродючість". 
Сподіваюся, нам вдасться плідно 
співпрацювати в майбутньому. Адже на-
звані підприємства мають реальні мож-
ливості допомагати сільській громаді у 
вирішенні окремих проблемних питань. 

Не менш важливим питанням, яке по-
требує невідкладного вирішення, є зас-
міченість наших сіл. Власне, роботу в 
цьому напрямі ми вже почали. Відразу ж 
після сесії сільської ради, яка визнала 
повноваження новообраних сільського 
голови і депутатів, відбулося спільне за-
сідання постійних комісій. На цьому зас-
іданні один день тижня - суботу визначе- 

 

но санітарним днем для населення, вста-
новлено конкретні дні й години для виве-
зення сміття. Транспортом для цього за-
безпечуватиме житлово-комунальний 
кооператив, створений при сільській раді. 
Я називаю справи, які вже давно найб-
ільше «муляють» очі, дошкуляють усім. А 
взагалі перелік завдань, і теж важливих і 
першочергових, які я поставила перед 
собою, йдучи на вибори, досить великий. 

— А якщо конкретніше і детальні 
ше? 

— Всі вони названі в моїй передви 
борчій програмі. І тепер, коли я знову і 
знову переглядаю цю програму, але вже 
в ролі людини, яка свої задекларовані 
обіцянки мусить підтвердити цілком ре 
альними і конкретними справами, все 
більше переконуюся, що їх важко, а то 
й неможливо поділити на головні і друго 
рядні, більш важливі і менш важливі, які 
можна відкласти на потім. Всі вони ле 
жать в одній площині і потребують розв 
'язування якщо не одночасного (це не 
можливо при наших життєвих реаліях), то 
якомога скорішого. Це - впорядкування 
вулиць у наших селах, бо є такі, якими 
після дощу можна пробитися лише на 
тракторі; подолання такої біди сьогоден- 

ня, як безробіття (нині на обліку майже 
тридцять чоловік(без роботи), за-
безпечення зростання власних над-
ходжень до бюджету, розвиток малого 
підприємництва і закріплення його на 
території сільради; і покращання 
соціальної роботи. Останнє 
конкретизую: у наших селах проживає 
немало самотніх немічних людей, 
котрим часто навіть не під силу діста-
тися до сільради за якоюсь необхідні 
ною довідкою - на паливо, субсидію | 
тощо. Відтепер їм немає потреби про це 
турбуватися - наші працівники самі 
йтимуть до них, усі необхідні довідки 
видаватимуть їм у них удома. 
Звичайно, активізуємо роботу соц-
іальних працівників. Оце сказала і по-
думала - треба - і знову ж у першу 
чергу - зробити те, і те, і... і... 

— Вважаєте, п'ять 
наступних 
років достатньо, аби здійснити за 
думане? 

— А я величезні надії покладаю 
на 

новообраний депутатський корпус, 
на активну співпрацю з ним. При 
наймні, всіляко добиватимусь посилення 
ролі депутатів сільської ради у повсякден 
ному житті нашої громади. їх обов'язки я 
вбачаю в тому,- щоб вони не лише вивча 
ли, з'ясовували проблеми в житті одно 
сельчан, не лише фіксували і реєструва 
ли їх, але й брали особисту й безпосе 
редню участь у розв'язанні цих проблем 
на користь людей. Вважаю, що лише за 
такої умови можна буде говорити, що 
свою місію вони виконують. Сподіваюсь, 
що в цьому депутати йтимуть мені на 
зустріч. 

— Всі названі Вами завдання - без 
сумнівно, і головні, і першочергові. 
Та все ж таки: яке із них, як сільського 
голови, бачите най... най... найголов 
нішим? 

— Відповідь свою сформулюю коротко: 
найголовніше своє завдання вбачаю в 
тому, щоб чесно виконати свої обіцянки, 
дані людям у ході передвиборчої кам-
панії. 

— Успіхів Вам і удачі в цьому! 
— Дякую! 

Розмовляв 
Петро ЦЕЦИК 
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